



شركة شمال الزور الأولى للطاقة والمياه ش.م.ك - عامة

SHAMAL AZ-ZOUR AL-OULA POWER AND WATER COMPANY K.S.C. (PUBLIC)

Date: 15 January 2024	التاريخ: 15 يناير 2024
To: Boursa Kuwait	السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
<b>Subject: Reclassification of Listing from Premier Market to Main Market</b>	تحية طيبة وبعد،،، <b>الموضوع: إعادة تصنيف السهم من السوق الأول إلى السوق الرئيسي</b>
<p>With reference to the subject above, and the disclosure by Boursa Kuwait regarding the 2024 results of the annual market segmentation, we would like to inform you of the following:</p> <p>Effective from Sunday, 11 February 2024, Shamal Az-Zour listing will be transferred from the Premier Market to the Main Market, in accordance with the market segmentation criteria applied by Boursa Kuwait.</p> <p>The Company wishes to reassure shareholders that this reclassification is solely the result of market segmentation criteria and does not affect the current status or financial health of the company.</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، و افصاح شركة بورصة الكويت بشأن ملخص نتائج المراجعة السنوية للشركات المدرجة لعام 2024، نحيطكم علماً:</p> <p>سيتم نقل أسهم شركة شمال الزور من السوق الأول إلى السوق الرئيسي اعتباراً من يوم الأحد الموافق 11 فبراير 2024 وذلك وفقاً لمعايير تقسيم الأسواق التي تطبقها بورصة الكويت.</p> <p>ترغب الشركة في تأكيد للمساهمين أن هذا التصنيف هو نتيجة معايير تقسيم الأسواق فقط ولا يؤثر بأي شكل على الوضع الحالي أو الصحة المالية للشركة.</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،</p>
Financial Impact: No impact	الأثر المالي: لا يوجد



DocuSigned by:

Ayaz Agha

F541995295B24F4...

Ayaz Agha	اياز اغا
CFO	الرئيس التنفيذي للشؤون المالية
Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company	شركة شمال الزور الأولى للطاقة و المياه